
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 11. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 214
Vil ministeren forud for besvarelsen af samrådspørgsmål (AQ og AR) redegø-
re for, hvor mange af de 5.300 kontanthjælpsmodtagere, der har fået deres
sag gennemgået og som formentligt er i målgruppen for ressourceforløb, flek-
sjob eller førtidspension, som har været ramt af kontanthjælpsloftet siden 1.
oktober 2016, hvor kontanthjælpsloftet trådte i kraft? Vil ministeren herudover
redegøre for, hvor mange af de kontanthjælpsmodtagere, som ikke er omfat-
tet af satspuljeprojektet ”Flere skal med”, som ministeren vurderer formentligt
er i målgruppen for ressourceforløb, fleksjob eller førtidspension, og hvor
mange af dem som har været ramt af kontanthjælpsloftet siden 1. oktober
2016?
Spørgsmålet bedes besvares senest 3 dage før afholdelsen af samrådet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
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